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The role of the training accompanists and borrowers in the promotion of
entrepreneurial accompaniment in Algeria
-Case study of the National Microloan Agency-
Le role de l1a formation des accompagnateurs et des emprunteurs dans la
promotion de 1'accompagnement entrepreneuriale en Algérie -Etude de
cas de ’Agence nationale de gestion des microcrédits-
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Abstract:

This study aims to know the reality of training and Entrepreneurial
accompaniment within the National Agency for the Management of
Microcredit (Angem), this study has shown that the National Agency for
Microloan Management (Angem) applies a set of configurations in the field
of management, accounting and others both to borrowers and escorters

alike.

Key words: Training, Entrepreneurial accompaniment, National agency
for Microloan management..
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Abstract:

Cette étude vise a connaitre la réalité de formation et de 'accompagnement
entrepreneuriale au sein de [’Agence nationale pour la gestion du
microcrédit (Angem), cette étude a montré que I’Agence nationale de la
gestion microcrédit (Angem) applique une gamme de configurations dans le
domaine de la gestion, la comptabilit¢ et d’autres a la fois pour les
emprunteurs et les escortes.

Mots clés: Formation, Accompagnement entreprencuriale, Agence
nationale de gestion des microcrédits.
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